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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 407/13 
Datum, 19.11.2013. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XIII (trinaeste) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
15.11.2013. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Finka Rajkovača, Ivan Jurišić i Zoran Marković, 
Vijećnici HDZ 1990: Nevenka Glamatović, i Pero Lujić,  
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić,  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić i Nikola Risonjić 
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić 
Vijećnnik SDP BIH: Boris Penava,  
 
Sjednici nije nazočila vijećnica: Mato Pranjić, Borislav Petrović. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, šef 
Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti, Općinska pravobraniteljica Biljana 
Rakočević, Josip Lukić pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora, Ivica 
Krajina ravnatelj OŠ „Ivana fra Frane Jukić“ Sivša, Monika Mandić ravnateljica JP Radio 
Usora, Zvonimir Anđelić MZ Alibegovci. 
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 10 nazočnih vijećnika i 3 
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XIII redovitu sjednicu 
Općinskog vijeća Usora od dvanaest točaka. Predsjedatelj je predloženi dnevni red dao na 
raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Pero Lujić. 
 
Vijećnik Pero Lujić je predložio da se točka pod brojem 10. predloženog dnevnog reda 
„Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 30.09.2013. godine“  
razmatra šesta po redu i da se onda ide dalje po redu jer je neophodno najprije izvršiti 
analizu Izvješća o izvršenju Proračuna za period od 01.01. do 30.09. 2013. godine pa tek 
onda razmatrati i analizirati Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu.  
Predsjedatelj Općinskog vijeća Ivo Suvala je predložio proširenje dnevnog reda za još 
jednu točku i to 13. Prijedlog Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u 
dograđenom dijelu općinske administrativne zgrade. Istakao je da se ovim Prijedlogom 
Odluke odobrava prodaja tehničko-uredskog prostora Eronetu. 
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Predsjedatelj je najprije dao na glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za 
XIII redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora sa 10 glasova „PROTIV“ i bez  
„SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 10 vijećnika OV-a) nije usvojilo Dnevni red koji 
su vijećnici dobili u Sazivu za XIII redovitu sjednicu. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red sa prijedlogom vijećnika Lujić da 
se da točka pod brojem 10. predloženog dnevnog reda „Izvješće o izvršenju Proračuna 
općine Usora za period od 01.01. do 30.09.2013. godine“  razmatra šesta po redu i 
prijedlog za proširenje Dnevnog reda sa 13. točkom Prijedlog Odluke o odobravanju 
prodaje tehničko-uredskog prostora u dograđenom dijelu općinske administrativne zgrade 
 i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez  
„SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 10 vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. a) Usvajanje Zapisnika sa dvanaeste redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
b)Usvajanje Zapisnika sa druge izvanredne sjednice Općinskog vijeća Usora; 

2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika;  
4. Informacija o stanju u oblasti osnovnog i srednjeg obrazovanja na području općine 

Usora; 
5. Informacija o radu Službe hitne medicinske pomoći u sustavu Doma zdravlja Usora u 

2014. godini; 
6. Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 30.09.2013. 

godine; 
7. Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
8. Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
9. Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti; 
10. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na realizaciju projekta sanacije putnih 

dionica na području općine Usora; 
11. Prijedlog Rješenja o izboru predsjednika i članova Povjerenstva za pitanje 

razgraničenja između općina Tešanj i Usora; 
12. Prijedlog Odluke o osiguranju bankovne mjenice; 
13. Prijedlog Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u dograđenom 

dijelu općinske administrativne zgrade 
 
 
Ad/1 
a) Usvajanje Zapisnika sa dvanaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa dvanaeste redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa dvanaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici 
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa dvanaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
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b) Usvajanje Zapisnika sa druge izvanredne sjednice Općinskog vijeća Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa druge izvanredne 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa druge izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici dobili 
u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa druge izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nikola 
Risonjić, Ivan Jurišić, Pero Lujić. 
 
Vijećnik Kluba vijećnika HSP BIH Nikola Risonjić u OV-u Usora 
 

1. Vijećnik Risonjić je zatražio da mu se pojasni red vožnje učenika škole, naglasio je da je 
funkcionirao desetak godina kada je u pitanju škola i Gornja Omanjska. Istakao je da je 
taj red vožnje ukinut i autobus dolazi samo do škole u Omanjskoj. Sukladno naprijed 
navedenom zatražio je da mu se to ukidanje pojasni i da se navede koji su razlozi za to? 

 
Vijećnik Goran Tokić je stigao na sjednicu u 16:10 sati. 

 
Vijećnik Kluba vijećnika NSRB Ivan Jurišić u OV-u Usora 
 
Vijećnik Jurišić je istakao da je dobio odgovor na pitanje sa prethodne sjednice koje je 
postavio Klub vijećnika NSRB a koje se odnosilo na isplatu poticaja poljoprivrednicima.  
Citirao je dio odgovora na postavljeno pitanje: „Određeni broj poljoprivrednika ostvario je 
poticaj od viših razina vlasti (Federacije i Knatona) te smo mišljenja da bi bilo suvišno da 
isi poljoprivrednici dobiju poticajna sredstva iz proračuna općine Usora“ i zatražio da mu 
načelnik odmah odgovori. Ako je Vijeće predvidjelo i usvojilo u Proračunu da se sredstva 
trebaju dodijeliti poljoprivrednicima za proizvodnju žitarica a u odgovoru stoji „mišljenja 
smo da je suvišno“ da li je suvišno da se uopće poljoprivrednici uvrštavaju u Proračun i da 
se kandidiraju za poticaje? 
Postavio je i nova vijećnička pitanja. 

 

1. Da li će i kada će se ograditi put između Plinare i lokaliteta na kojem se pravi Pilićarnik 
jer svima sa područja općine Tešanj koji grade hale na području mjesne zajednice 
Ljetinić ta mjesna zajednica ne dozvoljava da idu njihovim putevima pa oni idu 
putevima koji su na teritoriji općine Usora i samim tim ruše naše puteve i naš asfalt? 
 

2. S obzirom da je donesena odluka o rušenju ograde koju je postavila firma Ivex kada će 
se ona srušiti? 

 
Samostalni vijećnik u OV-u Usora Pero Lujić  
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da će ubuduće raditi samostalno u interesu građana općine 
Usora a ne u sastavu Kluba vijećnika HDZ 1990, pa sukladno tome je naglasio da sve 
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aktivnosti koje se ubuduće budu odvijale i u kojima bude sudjelovao naslove na njega 
osobno. 
 

Postavio je i nova vijećnička pitanja 
 

1. Što je urađeno po prijedlogu odluke o određivanju matičnih poručja i njihovih sjedišta? 
 

2. Zašto nije provedena javna rasprava o utvrđivanju značajnih datuma i kalendara 
općinskih manifestacija i načina njihovog obilježavanja? 

 

3. Dokle se stiglo oko prijenosa nadležnosti iz oblasti obrazovanja sa Ze-do kantona na 
općinu Usora? 

 

4. Kada se planira donijeti Odluka o grobljima? 
 

5. Što je sa nagodbom općine Usora i Drage Ćosić? 
 

6. Da li je realizirana Odluka o prekoračenju po transakcijskom računu „Overdraft“? 
 

7. Zašto se nije postupilo po Zaključku Općinskog vijeća vezano za povrat zemljišta koje je 
uzurpirala tvrtka „Ivex“? 

 

8. Dokle se stiglo sa tužbom između općine Usora i Joze Grgić po ugovoru iz 2006. godine i 
sukladno Zaključku Općinskog vijeća? 

 

9. Zašto su sredstva Jakovu Jurišić po tužbi isplaćena na privatni račun a ne na račun 
tvrtke, da li su prekršena pravila o financijskom poslovanju? 

 

10.Zašto Općinski načelnik izjednačava Udrugu obitelji poginulih i nestalih hrvatskih 
branitelja i Udrugu HVIDRA sa udrugama pčelara, ribolovnog i lovačkog društva? 

 
 
Ad/3 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
trinaestoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
Općinski načelnik je u sklopu ove točke odgovorio i na vijećničko pitanje koje je postavio 
vijećnik Ivan Jurišić.  
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda je sudjelovao 
Boris Penava.  
 
 
Ad/4 
Informacija o stanju u oblasti osnovnog i srednjeg obrazovanja na području općine 
Usora 
 
Predsjedatelj je u uvodu izvijestio vijećnike da je pred samu sjednicu dobio informaciju da 
je zasjedala Vlada Zeničko-dobojskog kantona i da je na svojoj sjednici usvojila Inicijativu 
Općinskog vijeća Usora za prijenos nadležnosti iz oblasti osnovnog i srednjeg obrazovanja 
sa Zeničko-dobojskog kantona na općinu Usora te da će hitno ići u skupštinsku proceduru.  
Predsjedatelj je pozvao ravnatelja OŠ „Ivana fra Frane Jukić“, Ivicu Krajinu da ukoliko ima 
nešto još dodati o informaciji koja je dostavljena vijećnicima o ovoj točci da im se obrati. 
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Nakon toga Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: 
Nevenka Glamatović, Finka Rajkovača i ravnatelj osnovne škole Ivan fra Frano Jukić Ivica 
Krajina  
 
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da je zabrinjavajući podatak o broju upisane 
djece u prve razrede srednje škole.  
Pozivajući se na brojne inicijative roditelja čija djeca pohađaju nastavu u kombiniranim 
odjeljenjima postavila je pitanje ravnatelju osnovne škole. 
Kakvi su i da li ima na pomolu određenih prijedloga za rješavanje ovakvog stanja izvođenja 
nastave u kombiniranim odjeljenjima naravno cijeneći trud učitelja koji moraju dodatno 
da ulože snage i rada za izvođenje nastave u kombiniranim odjeljenjima. 
Iznijela je stav roditelja koji smatraju da treba organizirati održavanje nastave na nivou 
svih mjesnih zajednica za svu djecu sa područja općine Usora kako bi se izbjegla 
kombinirana odjeljenja jer je kvalitetno obrazovanje naše djece prioritet iznad svih. 
Ravnatelj OŠ „Ivana fra Frane Jukić“ Ivica Krajina je odgovorio na pitanje koje je 
postavila vijećnica Glamatović ističući da ukoliko bi se nastava realizirala na način da se 
izbjegnu kombinacije i da se organizira nastava na nivou svih mjesnih zajednica za svu 
djecu sa područja općine Usora javili bi se drugi problemi i to ukidanje područnih škola, 
višak nastavnog kadra i pomoćnog osoblja itd. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informacija o stanju u oblasti osnovnog i srednjeg obrazovanja na području općine Usora i 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Prima se k znanju Informacija o stanju u oblasti osnovnog i srednjeg obrazovanja na 
području općine Usora. 
 

 
Ad/5 
Informacija o radu Službe hitne medicinske pomoći u sustavu Doma zdravlja Usora u 
2014. godini 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić i Općinski načelnik. 
 
Općinski načelnik je na poziv Predsjedatelja izvijestio vijećnike o posjeti predstavnika 
općine Usora i Javne ustanove Dom zdravlja Usora kantonalnom Ministarstvu zdravstva gdje 
su vođeni razgovori oko pitanja rješavanja problema rada Hitne medicinske pomoći Javne 
ustanove Dom zdravlja Usora. Materijali koji su dostavljeni vijećnicima oko ovog pitanja 
dostavljeni su i nadležnoj ministrici zdravstva. Kroz razgovor koji je vođen stajalište svih je 
da problem postoji. Na sastanku su pored ministrice bili nazočni i predstavnici Zavoda za 
javno zdravstvo koji su također sudjelovali u razgovorima. Hitna medicinska pomoć je 
organizirana za sve građane u svim općinama Zeničko-dobojskog kantona, samo u Usori 
postoji problem oko toga i oko sredstva koje Zavod za javno zdravstvo izdvaja za njen rad. 
Građani općine Usora kao i svi ostali građani na području Zeničko-dobojskog kantona imaju 
pravo na hitnu medicinsku pomoć. Na sastanku koji je održan u Ministarstvu zdravstva je 
konstatirano da problem postoji te je dogovoreno da se održi još jedan sastanak u Zavodu 
za zdravstvenu zaštitu koji i plaća ove usluge i da se tamo pokuša dogovoriti da se iznađu 
sredstva za rješavanje ovog pitanja. 
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Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o radu Službe hitne medicinske pomoći u 2014. godini i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o radu Službe hitne medicinske pomoći u 2014. godini. 
 
 
Ad/6 
Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 30.09.2013. godine 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nikola Risonjić, Pero Lujić, Ivo Suvala, Jozo Grgić, Ivan Jurišić, Općinski 
načelnik, šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i 
urbanizam, šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti. 
 
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da se iz tabelarnog prikaza koji su vijećnici dobili u 
materijalima vidi minus u kojem se općina Usora nalazi. Naglasio je da se iščitavajući 
materijale vidi da su najveći gospodarstvenici u općini Usora porezi. Posebno se osvrnuo na 
ratne vojne invalide koji se u posljednje vrijeme nalaze u vrlo teškoj situaciji (izdaju se 
rješenja o obustavi prava na invalidnine, neophodno je ponovno ići na Institut u Sarajevo 
na reviziju itd.) pa je sukladno tome istakao da je neophodno da se podrže sa dijelom 
sredstava koji bi bili prebačeni na račune Udruga u tu svrhu. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da se kod izvršenja Proračuna nije poštovala usvojena 
Odluka o izvršenju Proračuna što se posebno vidi iz stavki koje su izvršene i onih koje nisu. 
Pročitao je članak 8. Odluke o izvršenju Proračuna koji govori o prioritetima za izvršenje. 
Istakao je da Općinski načelnik ne želi da uđe u problematiku braniteljske populacije na 
što direktno ukazuje neizvršavanje Proračuna sukladno članku 8. točka 2. Odluke o 
izvršenju Proračuna. Pojedine stavke nisu uopće ušle u izvršenje Proračuna a to su između 
ostaloga i općinske stipendije. Stavka u Izvršenju Proračuna koja se odnosi na rad 
povjerenstava i iznosi 10.000,00 KM postavio je pitanje koliki je taj rad i što se to radilo? 
Naglasio je da je Izvršenje Proračuna općine Usora za treći kvartal pravi signal da treba 
ozbiljno razgovarati kada je u pitanju Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
Vijećnik Ivo Suvala je također istakao da se nije poštovao prioritet kod izvršavanja 
Proračuna i s tim se ubuduće treba ozbiljnije pozabaviti. Također je istakao da je u Službi 
za gospodarstvo i financije reagirao i postavio pitanje zašto se prioriteti ne poštuju ali je 
naglasio da nije dobio zadovoljavajući odgovor. Naglasio je da se ubuduće prilikom 
donošenja Proračuna treba pozabaviti sa stvarnom situacijom odnosno sa onim što se 
stvarno može ispoštovati jer svi amandmani iz prošle godine koji su usvojeni nisu izvršeni 
niti ispoštovani (to se odnosi na branitelje, na udruge itd.). Sukladno naprijed navedenom 
postavio je pitanje kako uopće ovo Izvješće prihvatiti kada se prilikom izvršenja nije 
poštovala Odluka o izvršenju Proračuna općine Usora za 2013. godinu. Glede stavke koja se 
odnosi na rad povjerenstava naglasio je da Povjerenstvo za procjenu nekretnina radi u 
radnom vremenu i ono sukladno tome ne treba biti plaćeno. Također je istakao da netko 
treba odgovarati radi toga što industrijska zona u Žabljaku nije dovršena a trebala je biti 
odnosno radi toga što ona nije asfaltirana. 
Vijećnik Jozo Grgić je predložio da se prije javne rasprave pripremi izvod iz Proračuna i 
izvršenja i da se napravi pregled svih onih koji su bili predviđeni u Proračunu za 2013. 
godinu a nisu ništa dobili kako bi se mogli uvrstiti u Proračun za narednu godinu, odnosno 
da se malo zarotira i da oni koji nisu dobili u ovoj godini dobiju u narednoj. Zatražio je da 
se to ukoliko je izvodivo pripremi do javne rasprave i dostavi vijećnicima. 
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Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je kao član 
Povjerenstva za procjenu prometa nepokretnosti a glede primjedbe vijećnika na plaćanje 
ovog Povjerenstva, naglasio da se rad članova ovog Povjerenstva ne plaća iz Proračuna već 
to direktno plaća stranka. Postoje kriteriji i način na koji se ono plaća i kao član tog 
Povjerenstva smatra da taj rad treba biti plaćen. Naglasio je da se može donijeti odluka da 
se rad ne plaća ali postavlja pitanje tko će tada raditi jer nije nimalo jednostavno raditi sa 
strankama u tom postupku.  
Glede primjedbe na raspisivanje općinskih stipendija istakao je da je ovo godina u kojoj se 
u svemu kasnilo. Praksa općine je da raspisivanje općinskih stipendija bude iza stipendija 
ministarstva branitelja i ministarstva obrazovanja. U ovoj godini svi studenti koji su 
podnijeli zahtjev za obje stipendije su ostvarili to svoje pravo i budući da su ti postupci 
okončani u desetom mjesecu, na početku nove akademske godine odustalo se od 
raspisivanja natječaja za akademsku 2012./2013. godinu. 
Šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam 
Dario Katić je kao predsjednik Povjerenstva za procjenu prometa nepokretnosti naglasio 
da ga iznenađuje da nitko od vijećnika ne komentira rad ovog Povjerenstva, nitko ne 
postavlja pitanje koliki je iznos ovo Povjerenstvo priskrbilo u Proračunu općine Usora. U 
Proračunu općine Usora je ukupno je 80.000,00 KM uvršteno na temelju rada ovog 
Povjerenstva. 
Općinski načelnik je istakao da nitko unaprijed ne može biti siguran kada planira što će se 
sve tijekom određenog vremenskog perioda moći realizirati, odnosno kakav će biti priliv 
sredstava. Kada su u pitanju branitelji u više navrata su tražena sredstva, bili su i federalni 
i kantonali ministri u posjeti, tražena su sredstva ali bezuspješno. Što se tiče stambenog 
zbrinjavanja samo jedan slučaj je za 2012. godinu riješen ostalih pet još uvijek nisu i to je 
poražavajuća činjenica. Osvrnuo se i na razloge nerealizacije općinskih stipendija za 
2012./2013. akademsku godinu. Glede stavke u Proračunu koja se odnosi na rad 
Povjerenstava 10.000,00 KM naglasio je da se ovdje ne radi o sredstvima koja su 
podijeljena bilo kojem povjerenstvu već se radi o sredstvima tehničkog prijema objekata 
koja stoje na toj poziciji rad povjerenstava. U svom izlaganju se osvrnuo i na sredstva 
predviđena u Proračunu za Udruge za kupovinu prostora ističući da volje za to ima ali da 
sredstava nema. Također je naglasio da su plaće djelatnika za deveti mjesec umanjene za 
10% radi suituacije u kojoj se trenutno nalazimo. 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da kada je donesena odluka o proširenju zgrade općine u 
posjeti je bio ministar Helez koji je obećao određena sredstva pa sukladno tome postavlja 
pitanje što je sa tim obećanjem, da li je išta od tih sredstava uplaćeno?  
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje vijećnika Jurišić naglašavajući da ništa od 
obećanog nije realizirano. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 30.09.2013. 
godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 5 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 6 
„SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Ne usvaja se Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 
30.09.2013. godine. 
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Ad/7 
Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu  
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nikola Risonjić, Pero Lujić, Jozo Grgić, Općinski načelnik, šef Službe za 
gospodarstvo i financije Ante Bonić. 
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da je predloženi Nacrt Proračuna za 2014. godinu 
nerealan i smatra da će iduće godine biti još manji priliv sredstava u Proračun jer najveća 
sredstva koja su došla su od prodaje zemlje i od raznih vrsta poreza. Sukladno tome 
naglasio je da kada se ovaj Proračun bude usvajao treba realno sagledati pravo stanje 
stvari. Postavio je pitanje tko vodi Tekwando klub Usora, tko stoji iza tog Kluba za koji je 
u 2012. godini uplaćeno 1500 KM, ove godine uplaćeno im je 690 KM? Naglasio je da su tu 
samo tri osobe, on zapravo ne postoji. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da smatra da predloženi Nacrt Proračuna općine Usora za 
2014. godinu nije realan i nije održiv te se kao takav ne može niti izvršiti. Treba nastojati 
da bar djelatnici budu zadovoljni da se plaće i naknade isplaćuju na vrijeme. Kada se uzmu 
u obzir izvršenja Proračuna na višim nivoima vlasti upitno je da li će se uopće kapitalni i 
ostali transferi sa viših nivoa vlasti izvršiti i realizirati. Sukladno tome postavio je pitanje 
da li se uopće treba tim ciframa zamarati ako se zna da sve kasni i da je sve upitno. 
Također je naglasio da je prioritet svih prioriteta koji je neophodno ispoštovati školstvo na 
području općine Usora koje za prošlu godnu nije ispoštovano. Činjenica je da se neće moći 
mnoge stavke ispoštovati Također je istakao da što se tiče Nacrta ukazat će na još neke 
stavke o kojima tijekom javne rasprave treba povesti računa. Istakao je da će njegov stav 
biti da se Udrugama proisteklim iz domovinskog rata izdvoji 1% od ukupnih prihoda 
Proračuna općine Usora za 2014. godinu bez kapitalnih prihoda koji će biti uvršteni.  
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje da li je Udruga gospodarstvenika registrirana, što 
je s tim jer su uvršteni u Proračun za 2013. godinu? Također je istakao da su oni kao Klub 
za prošli Proračun predlagali da se uvrste sredstva za demobilizirane branitelje lošeg 
imovinskog stanja, ta stavka nije realizirana a imamo branitelja koji su u potrebi. Sukladno 
tome smatra da je to prioritet za uvrštavanje i izvršavanje za narednu godinu jer oni do 
sada nisu ništa dobili. 
Općinski načelnik je naglasio da se slaže sa većinom konstatacija vijećnika ali ih je 
zamolio da razdvoje dvije stvari i to kapitalna ulaganja da se ne diraju bilo da dođu ili da 
ne dođu jer se time ništa značajno ne bi postiglo, za ta sredstva općina je samo servis. 
Osvrnuo se na izlaganja i primjedbe vijećnika po ovoj točci dnevnog reda te dao potrebna 
obrazloženja. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Zaključka o usvajanju Nacrta Proračuna općine Usora za 2014. godinu: 
1. Općinsko vijeće općine Usora prihvata Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu.  
2. Nacrt Proračuna općine Usora se upućuje u javnu raspravu. Rok za provođenje javne 
rasprave je 30 dana.  
3. Organizatori javne rasprave su Općinski načelnik i Služba za gospodarstvo i financije. 
Usmeni dio javne rasprave će se održati u sali Općinskog vijeća Usora i bit će organiziran 
dva puta. 
4. O datumu i vremenu održavanja javne rasprave organizatori će na pogodan način 
obavijestiti javnost, kao i o mjestu gdje je moguće izvršiti uvid u Nacrt Proračuna općine 
Usora za 2014. godinu.  
5. Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu bit će objavljen na web stranici općine 
Usora i bit će dostupan u Službi za gospodarstvo i financije.  
6.Općinsko vijeće općine Usora zadužuje Općinskog načelnika i Službu za gospodarstvo i 
financije da prilikom izrade Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu uzmu u 
obzir prijedloge, stavove i sugestije radnih tijela, te vijećnika iznesene u raspravi na 
sjednici Općinskog vijeća, kao i one istaknute u tijeku javne rasprave ili podnesene od 
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strane pojedinaca, udruženja i drugih sudionika u raspravi i da o tome podnese izvješće 
Općinskom vijeću.  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 2 
„SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
1. Općinsko vijeće općine Usora prihvata Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. 

godinu.  
2. Nacrt Proračuna općine Usora se upućuje u javnu raspravu. Rok za provođenje javne 

rasprave je 30 dana.  
3. Organizatori javne rasprave su Općinski načelnik i Služba za gospodarstvo i financije. 

Usmeni dio javne rasprave će se održati u sali Općinskog vijeća Usora i bit će 
organiziran dva puta. 

4. O datumu i vremenu održavanja javne rasprave organizatori će na pogodan način 
obavijestiti javnost, kao i o mjestu gdje je moguće izvršiti uvid u Nacrt Proračuna 
općine Usora za 2014. godinu.  

5. Nacrt Proračuna općine Usora za 2014. godinu bit će objavljen na web stranici 
općine Usora i bit će dostupan u Službi za gospodarstvo i financije.  

6.Općinsko vijeće općine Usora zadužuje Općinskog načelnika i Službu za gospodarstvo 
i financije da prilikom izrade Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
uzmu u obzir prijedloge, stavove i sugestije radnih tijela, te vijećnika iznesene u 
raspravi na sjednici Općinskog vijeća, kao i one istaknute u tijeku javne rasprave ili 
podnesene od strane pojedinaca, udruženja i drugih sudionika u raspravi i da o tome 
podnese izvješće Općinskom vijeću.  

 
 
Ad/8 
Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna 
općine Usora za 2014. godinu. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
 
 
Predsjedatelj je u 17:40 dao stanku u trajanju od 10 minuta.  
 
 
Ad/9 
Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nevenka Glamatović, Jozo Grgić, Goran Tokić, Pero Lujić, Ivo Suvala, Boris 
Penava, Općinski načelnik. 
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Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da predlagač u obrazloženju Prijedloga Odluke o 
javnoj rasvjeti kaže: „Prijedlog da MZ Žabljak dobije 1.000,00 KM više nego ostale mjesne 
zajednice od 1-7 je iz razloga što u Žabljaku imamo i rasvjetu uz magistralni put koja služi 
„svima“ odnosno što se na tom dijelu nalazi veći broj privrednih subjekata koji plaćaju 
porezne obveze, komunalnu taksu i slično“. Upravo iz tih razloga vijećnica Glamatović je 
predložila izmjenu točke 8. Prijedloga Odluke o javnoj rasvjeti i to na način: 
„da utrošena električna energija uz magistralni put i put do srednje škole pada na teret 
proračuna općine Usora, a da se mjesnoj zajednici Žabljak umjesto predloženih 2.500,00 
KM dodijeli 1.500,00 KM kao i ostalim mjesnim zajednicama iz stavka 1. članak 8. 
Prijedloga Odluke“. Istakla je da smatra da bi to bilo potpuno realno i ne bismo dolazili u 
situaciju da se govori da se mjesnoj zajednici Žabljak daje više sredstva za tu namjenu u 
odnosu na druge mjesne zajednice. Smatra da je predloženo rješenje korektno i da bi se sa 
njim svi trebali složiti. 
Vijećnik Jozo Grgć je u ime Kluba vijeććnika HDZ BIH predložio da se u članku 8. 
Prijedloga Odluke o javnoj rasvjeti uvrsti mjesnim zajednicama Sivša, Srednja Omanjska, 
Omanjska, Alibegovci, Ularice i Makljenovac 2.000,00 KM, mjesnoj zajednici Žabljak 
2.000,00 KM i mjesnim zajednicama Bejići i Jeleči - Filipovići 1.000,00 KM. Naglasio je da 
je razlog radi kojega su iznijeli ovaj prijedlog taj što je na prethodnoj sjednici usvojena 
Odluka o komunalnim naknadama pa će sukladno tome biti sredstava za ovu namjenu. Što 
se tiče osvjetljavanja magistralne ceste nadležne općinske Službe se trebaju potruditi i sa 
federalnim partnerima iznaći način da i oni sudjeluju u sufinaciranju javne rasvjete na tom 
dijelu.    
Vijećnik Goran Tokić je istakao da se slaže sa prijedlogom Kluba vijećnika HDZ BIH te je 
naglasio da je i njegov prijedlog je identičan. 
Općinski načelnik je zamolio vijećnika da sve ono što usvoje kroz ovu Odluku da se nastoji 
da se to ugradi u Proračun, da ona sredstva što će se potrošiti za javnu rasvjetu budu 
usklađena sa sredstvima predviđenim u Proračunu za tu namjenu. Vijećnici imaju 
mogućnost da izjednače sredstva koja su namijenjena za javnu rasvjetu za sve mjesne 
zajednice. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li sve mjesne zajednice imaju građevinsku 
dozvolu za svoje izgrađene javne rasvjete odnosno da li su one ukoliko se ova Odluka usvoji 
sukladno prijedlozima vijećnika i predlagača tehnički spremne plaćati svoje obveze 
Elektrodistribuciji kroz brojila? 
Općinski načelnik je odgovorio na postavljeno pitanje vijećnika. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da se treba potruditi i nastojati da Federalna direkcija za 
ceste plaća troškove električne energije za javnu rasvjetu na magistralnoj cesti u mjesnoj 
zajednici Žabljak. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da budući da je njen prijedlog i prijedlog Kluba 
vijećnika HDZ BIH sličan predložila da bi se možda moglo objediniti da troškovi električne 
energije za javnu rasvjetu na magistralnom putu i na putu prema srednjoj školi padaju na 
teret Proračuna općine Usora a da se paralelno s tim nastoji, kroz razgovore sa Federalnom 
direkcijom cesta, iznaći mogućnost da oni snose te troškove. Što se tiče predloženih iznosa 
oni ostaju isti. 
Općinski načelnik je istakao da je neophodno da se ova Odluka donese ali tehnički nije 
izvodivo ako mjerenje nije odvojeno. Predložio je da se ostavi jedan prelazni period, da to 
bude za 2014. godinu ovako kako je predloženo a da se dalje rješava u dva pravaca i to da 
li netko drugi može plaćati te troškove za magistralni put a drugi je da se vidi koliko je to 
rasvjetnih stubova koji ulaze u taj iznos, da se vidi realno što to treba biti u toj rasvjeti. 
Neophodno je da se sada usvoji barem prelazno rješenje koje bi vrijedilo do stvaranja 
pretpostavki koje predlažu vijećnici da se javna rasvjeta na magistralnom putu i putu 
prema školi stavi na teret Proračuna općine Usora ili na teret Direkcije za ceste. Prelazni 
period je neophodan za mjesnu zajednicu Žabljak jer tu nema odvojenih brojila i trenutno 
nema tehničkih preduvjeta da se javna rasvjeta za magistralu i za ostali dio razdvoji. 
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Vijećnik Jozo Grgić je u ime Kluba vijećnika HDZ BIH uvažavajući ovo što je Načelnik 
rekao predložio da se mjesnim zajednicama Sivša, Srednja Omanjska, Omanjska, 
Alibegovci, Ularice i Makljenovac dodijeli 2.000,00 KM, mjesnoj zajednici Žabljak 2.500,00 
KM a mjesnim zajednicama Bejići i Jeleči - Filipovići 1.000,00 KM.  
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti koju su vijećnici dobili u materijalima za XIII 
redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 1 glasom 
„ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Ne usvaja se Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti koju su vijećnici dobili u materijalima 
za XIII redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti sa 
prijedlozima vijećnika: 
• da u članku 8. stavak 1. Odluke u točci 1. stoji: mjesnoj zajednici Sivša, Srednja 

Omanjska, Omanjska, Alibegovci, Ularice i Makljenovac po 2.000,00 KM godišnje, u točci 
2 da stoji: mjesnoj zajednici Žabljak 2,500,00 KM i u točci 3 da stoji:mjesnim 
zajednicama Bejići i Jeleči-Filipovići po 1.000,00 KM godišnje; 

• da se u članku 8. Prijedloga Odluke doda stavak 2. koji glasi: zadužuje se Služba za 
gospodarstvo i financije da u što skorije vrijeme zajedno sa Federalnom direkcijom za 
ceste nastoji iznaći rješenje za problem financiranja javne rasvjete na magistralnom 
putu M4 u mjesnoj zajednici Žabljak. 

Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 
„SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti sa prijedlozima vijećnika: 
• da u članku 8. stavak 1. Odluke u točci 1. stoji: mjesnoj zajednici Sivša, Srednja 

Omanjska, Omanjska, Alibegovci, Ularice i Makljenovac po 2.000,00 KM godišnje, u 
točci 2 da stoji: mjesnoj zajednici Žabljak 2,500,00 KM i u točci 3 da stoji:mjesnim 
zajednicama Bejići i Jeleči-Filipovići po 1.000,00 KM godišnje; 

• da se u članku 8. Prijedloga Odluke doda stavak 2. koji glasi: zadužuje se Služba za 
gospodarstvo i financije da u što skorije vrijeme zajedno sa Federalnom direkcijom 
za ceste nastoji iznaći rješenje za problem financiranja javne rasvjete na 
magistralnom putu M4 u mjesnoj zajednici Žabljak. 

 
 
Ad/10 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na realizaciju projekta sanacije putnih 
dionica na području općine Usora 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik koji je vijećnicima 
iznio najznačajnije pojedinosti oko ovog prijedloga Zaključka. Naglasio je da je u posjeti 
općini Usora bio general Anto Jeleč koji je istakao da je vojska spremna sudjelovati u 
nekim radovima. Da bi se to moglo realizirati neophodno je imati Odluku Općinskog vijeća 
o angažiranju jedinica oružanih snaga. Naravno to će podrazumijevati i određene troškove 
kao što je to i do sada bilo na način da Općina plaća gorivo i jedan obrok. Naglasio je da je 
od svih mjesnih zajednica zatražio da dostave koji su to putevi kojima je neophodna 
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sanacija. Sa zahtjevom prema vojsci trebalo bi ići do kraja godine. Ništa se ne bi radilo dok 
Vijeće ne dobije konkretnu informaciju koje su mjesne zajednice u kojima bi se radovi 
izvodili, što one žele. Sukladno naprijed navedenom istakao je da je ovaj Zaključak 
predložen da se vidi da li ćemo ukoliko bude potrebe angažirati vojsku za izvođenje 
određenih radove. Naglasio je da je jedna od ideja i ta da radovi ne budu kao prethodni 
koji su izvedeni na dionici u Jelečima Filipovićima već da nam sada samo prokopaju i 
pročiste kanale uz putne dionice a takvi radovi bi iziskivali i manji broj ljudi koji bi radili i 
manje goriva. 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Jozo Grgić, Općinski načelnik. 
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je protiv ovog Zaključka i neće za njega glasovati jer nije 
ispoštovana Odluka o izvršenju Proračuna. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je u ovom Prijedlogu Zaključka u jednom 
članku trebalo definirati što je to što se planira uraditi. Budući da mjesne zajednice nisu 
dostavile svoje potrebe tu nema jasnog stanja. Istakao je da mi na području naše općine 
nemamo dovoljno puteva za što bi trebalo da se radi kada je u pitanju nasipanje putnih 
dionica. U Prijedlogu Zaključka treba definirati točno što će se raditi da kasnije ne bismo 
došli u situaciju da se kaže da se šljunak izvozio privatno, da nemamo nadzora nad tim i 
nad samom potrošnjom goriva za te svrhe. Naglasio je da je njegova ideja da ovaj put te 
aktivnosti koje bi izvele oružane snage budu samo čišćenje kanala uz naše puteve jer 
smatra da trenutno nema puteva gdje postoji potreba da se na „jalovinu“ koja je na 
putevina nasipa usorski šljunak. Smatra da bi predloženi Zaključak trebalo doraditi jer nije 
kvalitetno pripremljen i tek tada bi ga trebalo usvojiti. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla se slaže sa prethodnim konstatacijama vijećnika i 
predsjedatelja te je naglasila da je protiv donošenja ovog Zaključka jer smatra da je 
nedorečen. Postavila je pitanje da li su sredstva koja će biti potrebna za njegovu 
realizaciju predviđena u Proračunu jer u članku 3. Prijedloga Zaključka stoji da će općina 
Usora izdvojiti sredstva za gorivo i troškove ishrane jednog obroka dnevno. 
Općinski načelnik je odgovorio na postavljeno pitanje. 
Vijećnik Jozo Grgić je naglasio da ovu priliku ne bi trebalo propustiti jer u slučajevima 
prirodnih i drugih nepogoda alternativni putevi su od velike važnosti, treba razmisliti i 
ponovno poslati pozive mjesnim zajednicama da dostave svoje prijedloge. Može se sačekati 
i prikupiti još informacija sa terena i da se u dogledno vrijeme ovo realizira. 
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na realizaciju projekta sanacije putnih dionica na 
području općine Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 6 glasova „ZA“, 2 glasa 
„PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na realizaciju projekta sanacije 
putnih dionica na području općine Usora. 
 
 
Ad/11 
Prijedlog Rješenja o izboru predsjednika i članova Povjerenstva za pitanje 
razgraničenja između općina Tešanj i Usora 
 
Uvodno izlaganje po ovojh točci dnevnog reda je iznio Predsjedatelj Općinskog vijeća koji 
je vijećnicima pojasnio razloge donošenja ovog Rješenja.  



13 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnvenog reda u kojoj 
su sudjelovali: Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Goran Tokić, Jozo Grgić, Ivan Jurišić, 
Nikola Risonjić, Ivo Suvala, Općinski načelnik. 
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da ne želi prema Prijedlogu Rješenja biti predsjednik tog 
Povjerenstva već da želi biti samo član Povjerenstva. 
Predsjedatelj Općinskog vijeća Ivo Suvala je predložio da se Povjerenstvo proširi sa još 
jednim članom, naglasio je da on treba da bude iz mjesne zajednice Žabljak te je sukladno 
tome predložio da to bude predsjednik te mjesne zajednice Anto Matić. Budući da je 
vijećnik Lujić istakao da ne želi biti predsjednik ovog Povjerenstva nego samo član 
predložio je da predsjednik Povjerenstva bude Općinski načelnik. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je kao članica Vijeća mjesne zajednice Žabljak istakla da 
je stav Vijeća ove mjesne zajednice da njihov predsjednik Anto Matić treba biti član ovog 
Povjerenstva. 
Vijećnik Goran Tokić je istakao da bi u Povjerenstvu trebao biti i netko iz mjesne 
zajednice Srednja Omanjska pa je sukladno tome naglasio da bi on rado bio član ovog 
Povjerenstva. 
 
Nakon rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 
Rješenja o izboru predsjednika i članova Povjerenstva za pitanje razgraničenja između 
općina Tešanj i Usora koji su vijećnici dobili u sazivu za XIII redovitu sjednicu Općinskog 
vijeća Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH„ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Ne usvaja se Prijedlog Rješenja o izboru predsjednika i članova Povjerenstva za pitanje 
razgraničenja između općina Tešanj i Usora koji su vijećnici dobili u sazivu za XIII 
redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o izboru predsjednika i 
članova Povjerenstva za pitanje razgraničenja između općina Tešanj i Usora sa 
predloženim izmjenama i dopunama da predsjednik Povjerenstva bude Općinski načelnik 
Ilija Nikić i da pored predloženih članova u povjerenstvo budu imenovani i Anto Matić i 
Goran Tokić i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 
bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Prijedlog Rješenja o izboru predsjednika i članova Povjerenstva za pitanje 
razgraničenja između općina Tešanj i Usora sa predloženim izmjenama i dopunama da 
predsjednik Povjerenstva bude Općinski načelnik Ilija Nikić i da pored predloženih 
članova u povjerenstvo budu imenovani i Anto Matić i Goran Tokić. 
 
 
Ad/12 
Prijedlog Odluke o osiguranju bankovne mjenice 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe za gospodarstvo i financije 
Anto Bonić. On je iznio najznačajnije pojedinosti koje se odnose na ovu Odluku i razloge za 
njeno donošenje.  
Razlozi za donošenje ove Odluke su sadržani u člancima 18., 19. i 20. Ugovora o dodjeli 
financijskih sredstava zaključenog između općine Usora i Fonda za zaštitu okoliša FBIH 
kojim oni nama pružaju financijsku pomoć radi realizacije projekta kanalizacije u Žabljaku 



14 
 

–a za aktivnosti izvođenja radova prema kojem je općina kao korisnik obvezna osigurati 
bezuvjetnu garanciju ili mjenicu na ime Fonda na iznos sredstava koja Fond ugovorom 
dodjeljuje korisniku općini u iznosu od 100.000,00 KM. 
 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Nevenka Glamatović i šef Službe za gospodarstvo i financije. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je predložila da se u nazivu Odluke briše riječ „bankovna“ i 
da se u članku 1.Prijedloga odluke briše riječ „bankovna“ a da se iza riječi mjenica dodaju 
riječi „ili mjenična izjava“ jer se u ovom slučaju radi o klasičnoj mjenici ili mjeničnoj 
izjavi a ne o bankovnoj mjenici ili o bankovnoj garanciji. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnvenog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o osiguranju bankovne mjenice sa prijedlozima vijećnice Nevenke 
Glamatović da se u nazivu Odluke briše riječ „bankovna“ i da se u članku 1.Prijedloga 
odluke briše riječ „bankovna“ a da se iza riječi mjenica dodaju riječi „ili mjenična izjava. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o osiguranju bankovne mjenice sa prijedlozima vijećnice 
Nevenke Glamatović da se u nazivu Odluke briše riječ „bankovna“ i da se u članku 
1.Prijedloga odluke briše riječ „bankovna“ a da se iza riječi mjenica dodaju riječi „ili 
mjenična izjava“. 
 
 
Ad/13 
Prijedlog Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u dograđenom 
dijelu općinske administrativne zgrade 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu trinaestu točku dnevnog reda 
Prijedlog Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u dograđenom dijelu 
općinske administrativne zgrade. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 
Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u dograđenom dijelu općinske 
administrativne zgrade i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o odobravanju prodaje tehničko-uredskog prostora u 
dograđenom dijelu općinske administrativne zgrade. 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 19:05 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                  PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
  


